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P R O T O K Ó Ł  nr XVI/16 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 23 lutego 2016 r  
miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM W ęgliniec 

 
 

     O godz. 9.02 Przewodniczący Rady Waldemar Błauciak otworzył obrady wypowiadając 
oficjalną formułę: „Otwieram szesnastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”.  

Informując, w oparciu o listę obecności (zał. nr1), iż spośród ustawowego, 
piętnastoosobowego składu Rady w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych stwierdził, że obrady 
są prawomocne. Dodał, że nieobecni radni to: Wanda Antonina Batog- usprawiedliwiona, 
Mariusz Mól-usprawiedliwiony, Tomasz Szymański-usprawiedliwiony oraz Krzysztof 
Kutrowski.  

Następnie powitał wszystkich zebranych. Lista osób zaproszonych i uczestniczących w sesji 
stanowi zał. nr 2. 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 
wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), uwag nie wniesiono w 
związku z czym porządek pozostał bez zmian. 

Przystępując do realizacji tematu PRZYJĘCIE PROTOKÓŁU SESJI Z DNIA 30 GRUDNIA 2015 R 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem o ewentualne uwagi. Uwag nie zgłoszono i niniejszy 
protokół przyjęto jednogłośnie, 11 głosami „za”.   

Nawiązując do punktu INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH prowadzący obrady przypomniał, 
że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Wyjaśnił również, że 
jeżeli będzie to możliwe, ustana odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. 
W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu przekazana zostanie pisemna 
odpowiedź. 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania obejmującego miesiąc styczeń 2016r 
stanowi zał. nr 4. 
W związku z pytaniami radnych, Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje dot. spraw 
zawartych w sprawozdaniu, po czym, w drodze głosowania, 11 głosami „za”, sprawozdanie 
zostało przyjęte. 

Tematem kolejnego punktu porządku obrad było PODSUMOWANIE FUNKCJONOWANIA SYSTEMU 

GOSPODAROWANIA ODPADAMI W ROKU 2015. Pisemna informacja stanowi zał. nr 5.  
Skarbnik Gminy i Miasta Jolanta Zawisza przedstawiła najistotniejsze kwestie zawarte w 
informacji.  
Z ogólnego rozliczenia wynikało, że  niedobór w systemie za 2015 rok zamyka się kwotą 
109.003,29 zł. 
Dodatkowo, Burmistrz Gminy i Miasta Stanisław Mikołajczyk przedstawił multimedialną 
prezentację odnoszącą się do omawianego tematu. Graficzne zestawienia obrazowały m.in.: 
ilości odpadów w poszczególnych miesiącach 2015 roku, wykres ukazujący tendencję 
ilościową odpadów, ilości odpadów wg frakcji w poszczególnych miesiącach,  ogólną ilość 
odpadów z PSZOK w 2015 roku, a także wg ich rodzajów oraz wartości, koszty transportu, 
ogólne koszty gospodarki odpadami w 2015 roku, w tym w rozbiciu na odpady i transport, 
zestawienie umożliwiające porównanie danych roku 2015 do takich samych danych z roku 
2014. 

(ok. godz. 9.30 na sesję przybył radny Krzysztof Kutrowski) 

Z informacji towarzyszących prezentacji wynikało m.in., że niepokojącym jest wzrost ilości 
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odpadów wielkogabarytowych, co ma bezpośrednie przełożenie na koszty. Natomiast wzrost 
tych odpadów spowodowany jest dostarczaniem do kontenerów odpadów z 
nieewidencjonowanej działalności, jaką jest demontaż starych samochodów oraz odpadów 
pochodzących z tzw. „wystawek”. Poza tym mimo większej ogólnej ilości odpadów w roku 
2015 w stosunku do roku 2014 i w związku z tym poniesionych mniejszych kosztów z tym 
związanych, na co wpływ miała zwiększona ilość opadów segregowanych, niezbędna jest 
dalsza, dokładniejsza ich segregacja. Poza tym  w roku 2015 zanotowano wzrost kosztów 
transportu odpadów, z czego najwyższy koszt stanowi transport odpadów 
wielkogabarytowych i zmieszanych.  
W dyskusji wskazano min., iż przedstawione dane należałoby zamieścić w gazetce lokalnej, 
zawierając również informacje o ewentualnym zagrożeniu podwyższenia stawek opłat za 
śmieci. Zastanawiano się też czym spowodowane jest zjawisko polegające na braku tendencji 
zniżkowej odpadów zmieszanych w okresie letnim. Poza tym przypomniano, czym jest kwota 
100 tys. zł przekazywana Gminie Miejskiej Lubań w formie dotacji celowej, jej 
przeznaczenie oraz wynikające z tego korzyści dla tut. gminy i mieszkańców.  
Po prezentacji i dyskusji, w drodze głosowania, 12 głosami „za”, Rada przyjęła informację na 
temat funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami w roku 2015.  

W tym miejscu ogłoszona została pięciominutowa przerwa.  

Po przerwie przystąpiono do realizacji BLOKU UCHWAŁ. Projekty rozpatrywano w następującej 
kolejności: 
1. w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Stary Węgliniec 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Zbigniew Zawadzki poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 
Uczestniczący w tej części posiedzenia projektant pzp Lesław Witkowski przybliżył 
informacje nt.: podstawy sporządzenia planu, zmian wprowadzanych tym dokumentem, 
przeprowadzonej procedury formalno-prawnej oraz uzyskanych, niezbędnych opinii i 
uzgodnień dot. przedłożonego Radzie planu. 
Dyskusji nie podjęto.  
Jednogłośnie, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 209/XVI/16  w sprawie 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Stary 
Węgliniec. Przedmiotowa uchwała stanowi zał. nr 6. 
2. w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Czerwona Woda 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt.  
Projektant L.Witkowski przybliżył informacje nt. zmian przewidywanych niniejszym 
dokumentem. Odpowiedział także na pytanie radnego K.Kutrowskiego wyjaśniając kwestie 
związane z  obiektami ujętymi w ewidencji zabytków oraz obiektami wpisanymi do rejestru 
zabytków. 
Radny Z.Zawadzki zwrócił uwagę na konieczność wyeliminowania błędu pisarskiego 
polegającego na dwukrotnym umieszczeniu na stronie 6 zapisu: „zakaz wprowadzania 
nasadzeń zieleni wysokiej oraz tworzenia hałd i nasypów”.   
12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 210/XVI/16 w sprawie uchwalenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Czerwona Woda. Niniejsza 
uchwała stanowi zał. nr 7.  
3. w sprawie uchwalenia zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Zielonka 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt.  
Tak jak w przypadkach poprzednich projektów projektant przedstawił informacje odnoszące 
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się do zmian planu wsi Zielonka.  
Dyskusji nie podjęto.  
12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 211/XVI/16  w sprawie uchwalenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Zielonka. Uchwała ta stanowi 
zał. nr 8. 
4. w sprawie zmiany uchwały nr 348/XVII/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 28 

sierpnia 2012 r w sprawie podziału Gminy i Miasta Węgliniec na okręgi wyborcze, 
ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 
Z wyjaśnień Sekretarza Gminy i Miasta Marcina Papli wynikało, że zmiany spowodowane są 
wyłączeniem przysiółka Dębówek z granic administracyjnych tut. gminy oraz powstaniem 
dwóch nowych ulic w Ruszowie, w związku z wybudowanymi, nowymi obiektami 
mieszkalnymi. Sekretarz zasygnalizował przy okazji czekającą, kolejną zmianę polegającą na 
zmianie okręgu dla ulicy Gajowej w Starym Węglińcu. Wyjaśnił jednocześnie, że  dokonanie 
tej korekty jest niemożliwe w trakcie trwania kadencji Rady.    
W trakcie dyskusji wskazano na konieczność dokonania korekt błędów pisarskich.    
12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 212/XVI/16  w sprawie zmiany uchwały nr 
348/XVII/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 28 sierpnia 2012 r w sprawie podziału Gminy 
i Miasta Węgliniec na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz liczby 
radnych wybieranych w każdym okręgu. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9.  
5. w sprawie zmiany uchwały Nr 349/XVII/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 28 

sierpnia 2012 r w sprawie podziału Gminy i Miasta Węgliniec na stałe obwody 
głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały.  
Sekretarz M.Papla wyjaśnił, iż wymienione przy okazji prezentacji poprzedniego projektu 
fakty stanowią także powód, dla których wprowadzane są zmiany w omawianym 
dokumencie.  
12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr  349/XVII/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 
28 sierpnia 2012 r w sprawie podziału Gminy i Miasta Węgliniec na stałe obwody 
głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
Podjęta uchwała stanowi zał. nr 10. 
6. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekty uchwał od nr 7.6. do nr 7.15, proponując jednocześnie okres 
najmu/dzierżawy „do 5 lat”.   
Z uwzględnieniem w/w okresu najmu, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
214/XVI/16  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11.  
7. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
215/XVI/16  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12.  
8.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
216/XVI/16  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Uchwała ta stanowi zał. nr 13.  
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9.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
217/XVI/16  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Uchwała ta stanowi zał. nr 14.  
10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
218/XVI/16  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Uchwała ta stanowi zał. nr 15.  
11.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
219/XVI/16  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Uchwała ta stanowi zał. nr16.  
12.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego   
Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
220/XVI/16  w sprawie wyrażenia na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Uchwała ta stanowi zał. nr 17.  
13.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
221/XVI/16  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Uchwała ta stanowi zał. nr 18.  
14. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową  
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
222/XVI/16  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. Uchwała ta stanowi zał. 
nr19. 
15.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 
Z uwzględnieniem okresu dzierżawy „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
223/XVI/16  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. Uchwała ta stanowi zał. nr 
20.  
 
W SPRAWACH ORGANIZACYJNYCH; 
� Przedstawiono wnioski wypracowane na posiedzeniach w okresie między sesjami; 
1. Wniosek wypracowany przez Komisję Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

Wystąpić do Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych we Wrocławiu o: 
1) uszczegółowienie celów, powodów, przyczyn wniosku dot. pozbawienie 

ochronności lasów wymienionych we wniosku; 
2) wskazanie dokładnych powodów, czy też pełnionych funkcji lasów, które mają 

być uznane za ochronne-literalnie wg katalogu zawartego w art. 15 ustawy o 
lasach; 

3) uszczegółowienie uzasadnienia o stwierdzenie, że negatywne skutki społeczne i  
ekonomiczne w momencie ewentualnego wprowadzenia szczególnego sposobu 
gospodarki leśnej polegającej m.in. na ograniczeniu w pozyskaniu runa leśnego 
oraz ograniczenia dostępności lasów dla ludności będą minimalizowane, a w 
szczególności nie będą ograniczone możliwości turystyczno-rekreacyjne 
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wykorzystania terenów leśnych.   
W trakcie dyskusji ustalono, że z podjętym jednogłośnie, 11 głosami „za”, w/w 
wnioskiem winna wystąpić Rada. 
(podczas głosowania nieobecny radny Grzegorz Tyrakowski) 

2. Wniosek wypracowany przez Komisję Zdrowia i Spraw Socjalnych:  
Komisja wnioskuje o wystąpienie Burmistrza do ZOZ w Zgorzelcu oraz NFZ z 
wnioskiem o uruchomienie na terenie gminy Węgliniec punktu rehabilitacyjnego na 
bazie pomieszczeń udostępnionych przez gminę.  

  Rada podjęła niniejszy wniosek jednogłośnie, 11 głosami „za”. 
  (podczas głosowania nieobecny radny Grzegorz Tyrakowski) 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, iż na posiedzeniu w dniu 22 bm. wniosków nie 
wypracowano. Jednak zwrócił się do Burmistrza o dodatkowe informacje w dwóch sprawach, 
przedstawionych na posiedzeniu. 
W pierwszej z nich dot. pisma Klubu Sportowego „Orliki” W ęgliniec informującego o 
naliczonych kosztach za użytkowanie nieogrzewanego od grudnia 2015 r pomieszczenia 
siłowni mieszczącej się w obiekcie położonym na stadionie w Węglińcu, Burmistrz 
poinformował o ustaleniach oraz decyzji podjętej po wczorajszym spotkaniu z udziałem 
przedstawiciela KS oraz Dyrektora ZUK (z uwagi na stwierdzoną po obydwu stronach winę, 
ustalono płatność dla KS w wysokości 50% wcześniej naliczonych przez ZUK kosztów). 
Odnosząc się do drugiej sprawy dot. wniosku mieszkańców ul. Ogrodowej o ułożenie 
nawierzchni asfaltowej na odcinku od ul. Daszyńskiego do ul. Kościuszki, Burmistrz m.in. 
zwrócił uwagę na wypracowane i funkcjonujące już metody ustalania i typowania dróg do 
remontu. Wspomniał też o uzgodnieniach dot. remontu innej drogi (ul. Daszyńskiego) w celu 
zapobieżenia całkowitemu jej rozpadowi.   
� Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z treścią rozstrzygnięcia nadzorczego 

Wojewody Dolnośląskiego NK-N.4131.148.2.2016.FZ z dnia 27 stycznia 2016 r w 
sprawie stwierdzenia nieważności części zapisu rozdziału VII  załącznika do uchwały 
186/XIV/15 z dnia 30 grudnia 2015 r  w sprawie przyjęcia Programu w zakresie 
przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu dla Gminy i Miasta Węgliniec na lata 2016-
2018. Burmistrz wyjaśnił skutki unieważnionego  zapisu. Natomiast w kwestii niniejszego 
rozstrzygnięcia Rada nie podjęła żadnych ustaleń. Prezentując pismo Urzędu Gminy i 
Miasta Węgliniec w sprawie oddelegowania przedstawicieli i pracowników Urzędu, w 
tym radnych, do pełnienia roli obserwatora na sprawdzianie klas VI oraz egzaminach 
gimnazjalnych, Przewodniczący Rady wystąpił do radnych o zgłaszanie swoich 
kandydatur do końca bieżącego tygodnia tj. do 26 lutego. Poza tym poinformował, że w 
Biurze Rady, zainteresowani, mogą zapoznać się z całą korespondencją, jaka wpłynęła w 
okresie międzysesyjnym. 

 
Realizując punkt ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Burmistrz odniósł się do pytań 
złożonych przez radnego K.Kutrowskiego (zał. nr 21). M.in. poinformował, że informacje nt. 
ilości azbestu w poszczególnych miejscowościach, zgodnie z życzeniem radnego, zostaną 
przekazane radnemu drogą elektroniczną. Natomiast w kwestii drugiego pytania wyjaśnił, że 
zakres rzeczowy remontu nawierzchni ul. Leśnej w Węglińcu nie obejmował chodników, a 
sama odpowiedź czy będą one wykonane będzie możliwa po przeglądzie i typowaniu dróg do 
remontu.  
 
W WOLNYCH GŁOSACH I KOMUNIKATACH; 
Radny Andrzej Fink informując, że ponownie wiata oraz ławeczki na przystanku PKS w 
Węglińcu „okupowane” są przez miejscowych piwoszy, pozbawiających możliwości 
korzystania z nich przez podróżnych, zwrócił się do Burmistrza o uczulenie na tą sprawę 
pracowników Straży Miejskiej bądź Policji. Ponadto wskazując na zanieczyszczanie terenu 
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parku w Węglińcu przez wyprowadzane tam psy, zasygnalizował potrzebę rozwiązania także 
i tego problemu.   
W dyskusji zastanawiano się nad ewentualnymi sposobami załatwienia ostatniej z w/w 
spraw. Dodatkowo wskazano kolejny problem dot. psów biegających luzem, bez nadzoru.  
Odnosząc się do spraw podniesionych przez radną Elżbietę Grabowską, Burmistrz m.in. 
przypomniał, że w Węglińcu istnieje tylko prowadzony przez Policję punkt przyjęć 
interesantów, umawianych na konkretną godzinę, bowiem nie ma prowadzonych w tym 
miejscu stałych godzin dyżurowania. Po informacji radnej E.Grabowskiej, iż przyjęcia te są 
bardzo rzadkie bądź nie ma ich wcale, bowiem dzielnicowi kierowani są na interwencje lub 
wykonują inne czynności dodał, iż w takim przypadku będzie można wystąpić do 
Komendanta Powiatowego Policji z pismem informującym, że złożone wcześniej 
zapewnienia nie są realizowane. W trakcie dalszej dyskusji wskazano na inne zapewniane, a 
nie realizowane kwestie, tj. po dwa patrole na  każdą gminę. W dyskusji wskazano także, iż 
w wystąpieniu do Komendanta Policji należałoby również zawrzeć pytanie o ustalenia w 
zgłaszanej przez Radę sprawie dot. nielegalnego złomowiska w Piasecznej.   
Odnosząc się do zgłoszonej przez radną E.Grabowską kolejnej sprawy związanej z 
pogorszeniem się jakości wody w Czerwonej Wodzie m.in. powiedział, że w sprawie tej 
będzie rozmawiał z Dyrektorem Zakładu Usług Komunalnych, by do czasu podłączenia z 
węglinieckim wodociągiem podjęte zostały działania mające na celu poprawę tej sytuacji. 
Podkreślił jednak, że będą to działania, które nie będą wymagały wykonania szerokiego 
zakresu robót i nie będą angażowały znacznych środków finansowych.   
Burmistrz odnosząc się do pytania radnego Marka Wawrzynka o możliwości poprawienia 
stanu technicznego dawnego deleżaka na ul. Leśnej w Węglińcu m.in. poinformował, iż 
zobowiąże Dyrektora ZUK do przygotowania informacji w tej sprawie. 
  
(ok. godz. 11.50 sesję opuścił radny Grzegorz Tyrakowski) 
 

Następnie Burmistrz przedstawił informacje nt. podniesionych przez radnych, na 
posiedzeniach komisji i Rady, spraw dotyczących: ewentualnego podłączenia oświetlenia 
boiska sportowego w Czerwonej Wodzie pod oświetlenie uliczne, aktualnego stanu 
procedury związanej z przekazaniem na rzecz tut. gminy budynku wcześniej zajmowanego 
przez Policję, kosztów planowanej zmiany systemu ogrzewania budynku WCK oraz w/w 
przejmowanego budynku użytkowanego wcześniej przez Policję, niezakwalifikowania 
żadnego ze zgłoszonych do wykonania, trzech chodników przy drodze wojewódzkiej z 
udziałem kosztów zarządcy drogi i gminy w stosunku 50:50, ogłoszenia przez Starostę 
Zgorzeleckiego kolejnej edycji Konkursu Nasza Wieś-Mamy się czym pochwalić, 
opublikowanego rankingu gmin pod względem dochodów na jednego mieszkańca, usunięcia 
z pasa drogowego wiaty przystankowej w Jagodzinie, koniecznych do wymiany i remontu 
wiat przystankowych, planowanego wykonania nawierzchni wjazdu na cmentarz w 
Węglińcu.  
Poza tym Burmistrz odnosząc się do pytania radnego K.Kutrowskiego o kalkulację 
planowanej, na trasie przebiegu wodociągu prowadzącego do Czerwonej Wody, ścieżki 
rowerowej poinformował, że przygotowana zostanie symulacja jej kosztów.  
 
        Upewniając się, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 12.30, Przewodniczący 
Rady zakończył je słowami: „Zamykam szesnastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”.   

        PRZEWODNICZĄCY RADY  

                                                                                                                                            (-) WALDEMAR BŁAUCIAK  

Protokółowała: 

M.Janczak-BRM  
Węgliniec, 03 marca 2016 r  


